
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen “På Højene” 

 
Mødedato: mandag den 1. Oktober 2007 hos Søren Sørensen, Kogleaksvej 34. 

 

Fremmødt var: Mogens Larsen, Helmut Sørensen, Kjeld Røser, Peer Bøge Petersen og Søren Sørensen 

(referent) 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

2. Meddelelser fra formanden 

3. Indkomne forslag 

4. Løbende sager 

5. Økonomi 

6. Hjemmeside 

7. Eventuelt 

8. Næste møde 

 

Punkt 1 - Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat: 

Referatet godkendt og underskrevet. 

 

Punkt 2 -  Meddelelser fra formanden: 

Der er tilflyttet nye beboere/medlemmer på adresserne Kogleaksvej 19 og Røllikevej 3. Kogleaksvej 21 

ser også ud til at være handlet, idet “Til Salg” skiltet er fjernet. 

Søren Sørensen aflægger de nye beboere et velkomstbesøg og udleverer velkomstmappen. 

 

Punkt 3 - Indkomne forslag: 

Ingen. 

 

Punkt 4 - Løbende sager: 

Mogens tilkendegav at ETK ikke havde levet op til vores forventninger om en god og troværdig 

samarbejdspartner. ETK var bestilt til udførelse af en række opgaver, hvoraf kun én til nu var løst. ETK 

var endvidere tæt på at være ukontaktbar, idet man ikke svarede på forespørgsler - og svarede 

undvigende og henholdende når man endelig svarede. 

Vi har noteret, at der for nylig er foretaget oprensning af vejbrønde. Der resterer så: reparation af 

vejbrønd m.m. ud for Søbladvej 4, vedligeholdelsesreparation af veje/asfalt, beskæring af vejtræer, 

ombytning af træ ud for Nøkkerosevej 35, ukrudtsbekæmpelse langs kantstenene og sluttelig fejning af 

vejene. 

Mogens og Helmut påtog sig at formidle vores utilfredshed gennem en skrivelse til ETK, hvori man 

også rykkes for udførelse af de bestilte opgaver - med krav om svar - alternativt at man frasiger sig 

opgaverne, så vi kan entrere til anden side. 

 

Søren meddelte, at han fortsat arbejder på belysning af mulighederne for at etablere 

hastighedsdæmpende foranstaltninger i området. Der knytter sig meget jura, økonomi og holdninger til 



sådanne foranstaltninger - og det bliver i den sidste ende generalforsamlingen der tager endelig stilling 

til spørgsmålet. 

Punkt 5 - Økonomi: 

Kjeld meddelte, at det står fint til med økonomien. Kontingentet for 3. Kvartal var indbetalt af alle - og 

der er samme forventning til 4. Kvartal. Vores formue andrager nu ca. kr. 198.000.- så der øjnes 

mulighed for overvejelse af kontingentnedsættelse til udmelding før næste generalforsamling. 

 

Punkt 6 - Hjemmeside:  

Kjeld har talt med Martin, der har en række opdateringer til os. Debatsiden “Forum” skal optimeres. 

Der er en forventning om, at det hele snart “kører”. 

 

Punkt 7 - Eventuelt: 

Per har skrevet til Teknisk forvaltning om parkeringsforholdene ud for hans bopæl. Man har ikke svaret 

- hvilket giver anledning til undren og utilfredshed. 

Per meddelte dog opmuntrende, at han havde være i en positiv dialog med “modparten” - så man er 

nået til gensidig forståelse og hensyntagen. Flot. 

 

Det blev sluttelig aftalt, at referenten skal have respons indenfor en uge - når det foreløbige referat 

mailes rundt til godkendelse. 

 

Punkt 8 - næste møde: 

 

Mandag den 26. November 2007 hos Kjeld Røser. 

 

 

 

 

 

____________________________                            _________________________ 

Helmut Sørensen     Mogens Larsen 

 

 

 

 

 

 

____________________________   _________________________ 

Kjeld Røser      Peer Bøge Petersen 

 

 

 

 

 

____________________________ 

Søren Sørensen 


